# FORM S7.1 (Public Hall)

## HKTDC Food Expo 2022 香港貿發局美食博覽 2022 11-15 / 8 / 2022

#### Return to:

Exhibition Services Department

Hong Kong Trade Development Council
Unit 13, Expo Galleria, HKCEC,

1 Expo Drive, Wanchai, Hong Kong

Attn : Ms. Kendy Law

# Deadline 30 Jun 2022

## KOL Livestreaming Equipments (Applicable for Standard Booth Exhibitors only)

Email: <u>fe.es@hktdc.org</u> Fax: (852) 3521-0450

No.	<b>Description of Facilities</b> (HK\$ column for Hong Kong exhibitor only, US\$ column for all overseas exhibitor)			Unit Rate DAYS HIRE)		Total Amount	
			HKD USD			HKD	USD
		Additional Livestreaming Facilities					
1	LG006	500watt Square Pin Power Socket (220V) for one Electrical Appliance only (Not permitted for lighting connection)	500	67			
2#	LG001	4.5G CAT6 Wifi router (unlimited data, WiFi 802.11ac, AC1600 5GHz 1,300Mbps) (socket is not included) (HKD2500 deposit will be collected on site)	3000	400			
3	LG001	LED ring light with mobile phone holder (socket is not included)	910	121			
4	LG001	35 watt Par light (Yellow Light)	1100	147			

### **REMARKS**:

- a. Rental period is 11-15 August 2022. Deadline for rental application is 30 June 2022. Organiser reserves the right to reject any application submitted after the deadline.
- b. Item available while stock lasts.
- c. Orders will only be entertained upon received full payment before deadline. All payment is non-refundable.
- # The wifi router service is provided by the appointed vendor and co-ordinated by the organiser. Item details are as below:
  - 4.5G Cat6 for up to 300Mbps download speed (depends on the number of device concurrently connected)
  - HiSilicon LTE Cat6 Chipset, Cortex A9 Processor
  - WLAN: AC1600 (2.4GHz 300Mbps + 5GHz 1,300Mbps)
  - Port: 4 × Gigabit LAN + 1 × Gigabit WAN/LAN + 1 × RJ11 + 1 × USB 2.0
  - WiFi 802.11 a/b/g/n/ac, dual band (2.4GHz & 5GHz)
  - Support different type of Smartphone (Android, iPhone, Windows Mobile)

Exhibitors have to give the location plan of the additional communications facilities above. Any change in the location on-site or deletion of electricity item on-site would require an on-site charge HKD100 each.

20% surcharge for late order received after 30 Jun 2022 30% surcharge for late order received after 28 Jul 2022

#Please read the Conditions of Order clearly when you sign this Form HKTDC will not accept this Form submitted by booth contractor

**TOTAL AMOUNT** 

Applicatio	n will only b	e proceeded wi	th installati	on lavout	plan and full pa	avment.	
Authorization from	Exhibitor			<u> </u>	· .		
Company Name: Tel:	Fax:	En	Boo nail:	JUI INO	Date:		
Contact Person:		Position:		Signat	ure:		
_ , , ,	yable to Hong K	ong Trade Developm	nent Council)	•			
Name of Card Ho	older:	r Only) UISA  Amount: HKD	Card No:				

表格S7.1 (公眾館)

### HKTDC Food Expo 2022 香港貿發局美食博覽 2022 11-15 / 8 / 2022

請交回

香港貿易發展局,展覽服務部香港灣仔博覽道一號香港會議展覽中心博覽商場13號

截止日期 2022年6月30日 KOL網紅主播網上串流器材租用服務 (只適用於標準展台參展商)

聯絡:羅佩宜小姐 電郵:<u>fe.es@hktdc.org</u> 傳真:(852)3521-0450

No.	申請項目		単價 (供五天使用)		數	總金額	
		(香港參展商以港幣付款,海外參展商以美元付款)	HKD	USD	量	HKD	USD
		租用額外網上串流設施					
1	LG006	只供一件電器用之500瓦特電源方腳插座(220伏特)(不可用於照明置)	500	67			
2#	LG001	4.5G CAT6無線路由器 (無限數據, WiFi 802.11ac, AC1600 5GHz 1300Mbps) (不包括電源插座) (現場需繳付港幣2500元之按金)	3000	400			
3	LG001	落地LED環形補光燈連手機支架 (不包括電源插座)	910	121			
4	LG001	35瓦特有罩射燈 (黃光)	1100	147			
I							

### <u> 備註:</u>

- a. 租用日期為2022年8月11日至15日。申請截止日期為2022年6月30日,主辨機構有權拒絕任何於2022年6月30日後遞交的申請。
- b. 供應有限,訂完即止。
- c. 逾期未繳付費用之公司,其訂單將不獲受理。所有租金一經收取,將不會作出任何退款。
- # 此租用服務由供應商提供,大會負責統籌工作。產品詳情如下:
- 4.5G Cat 6(最高可達 300Mbps 下載速度, 視乎同時接駁設備之數量)
- 高效HiSilicon LTE Cat6 芯片組, Cortex A9 處理器
- WLAN 制式: AC1600 (雙頻2.4GHz 300Mbps + 5GHz 1,300Mbps)
- 埠位: 4×Gigabit LAN + 1×Gigabit WAN/LAN + 1×RJ11 + 1×USB 2.0
- 無需設定 APN,開啟行動熱點即可使用
- WiFi 802.11 a/b/g/n/ac, dual band (2.4GHz & 5GHz)
- 可同一時間連接上網 (手提電腦, iPad, iTouch, 手機)
- 支持各種型號手機 (Android, iPhone, Windows Mobile)

參展商須遞交有關上述額外設施之位置圖。現場改動 / 拆除電力設施費用為每項港幣100元。

於2022年6月30日後交回須加百份之二十之附加費於2022年7月28日後交回須加百份之三十之附加費

# 請參閱一般守則以作參考本局不接受以攤位承建商名義申請此表內的項目

總金額

4月/	N 接	建商名義申請此表內的項目					
申請必須連同規劃圖及全數款項方為有效							
申請參展商							
公司名稱:			_ 展台編號:				
聯絡人:	職位:	電子郵件號:					
電話:	_ 傳真:	簽署:	日期:				
□ 信用卡 (只限港幣)	貿易發展局』 □ VISA	) 所付款項: HKD / USD _					
		所付款項: HKD					